

香港房屋協會「資助出售房屋項目 2017」

Hong Kong Housing Society Subsidised Sale Flats Projects 2017

將軍澳「翠嶺峰」指定銀行 / 財務機構

List of Approved Banks / Financial Institutions for providing Mortgage Loan for “Mount Verdant” Tseung Kwan O

Participating banks / financial institutions providing up to 90% mortgage financing to purchasers

參與提供最高九成按揭之銀行 / 財務機構

For reference only

只供參考

Name of Banks or Financial Institutions 銀行或財務機構名稱		
1	Bank of China (Hong Kong) Limited	中國銀行(香港)
2	Bank of Communications (Hong Kong) Limited	交通銀行(香港)
3	China CITIC Bank International Limited	中信銀行(國際)
4	Chiyu Banking Corporation Limited	集友銀行
5	Chong Hing Bank Limited	創興銀行
6	Dah Sing Bank Limited	大新銀行
7	Hang Seng Bank Limited	恒生銀行
8	Industrial and Commercial Bank of China (Asia) Limited	中國工商銀行(亞洲)
9	Nanyang Commercial Bank Limited	南洋商業銀行
10	OCBC Wing Hang Bank Limited	華僑永亨銀行
11	Public Bank (Hong Kong) Limited	大眾銀行
12	Shanghai Commercial Bank Limited	上海商業銀行
13	Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited	渣打銀行
14	The Bank of East Asia, Limited	東亞銀行
15	The Hong Kong and Shanghai Banking Corporation Limited	香港上海匯豐銀行
16	CMB Wing Lung Bank Limited	招商永隆銀行

Remarks 備註：

1. The above list is for reference only and subject to variation without further notice.
上述銀行 / 財務機構 只供參考，數目如有增減，恕不另行通知。
2. The above banks / financial institutions are those participating in providing up to 90% mortgage financing to purchasers of flats in Mount Verdant. No warranty is given by the Hong Kong Housing Society that the Purchaser can obtain home loan finance from any banks / financial institutions.
上述銀行 / 財務機構為香港房屋協會指定給予翠嶺峰購買人士提供最高九成按揭之銀行 / 財務機構，香港房屋協會 並不承諾 買家必能獲得銀行 / 財務機構提供按揭貸款。
3. Hong Kong Housing Society declares that the above information is for reference only. The participating banks / financial institutions have the sole and absolute discretion to decide on the loan amount and other terms of granting the loan and have the right to decline any loan application.
香港房屋協會特此聲明，上述資料 只供參考 之用，有關最高貸款額及其他貸款條件，個別銀行 / 財務機構會就個別情況作出決定。上述銀行 / 財務機構保留批准或拒絕任何按揭貸款之申請之權利。